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گرچه  دیدار نخست تیم ملی برابر قرقیزستان در ورزشگاه فولادشهر اصفهان ا
گردان قلعه نویی همراه بود اما در زمین مسابقه نه از کیفیت فنی بالا  با برتری شا
خبری بود و نه از زیرساخت و چمن مناسبی! این در حالی است که تا پیش 
از این دیدار به مدت 40 روز تلاش شـــده بود این دیدار در شـــرایطی مطلوب 
برگزار شـــود، اما چیزی که بیشـــتر از هر نکته ای در زمین مســـابقه مشـــهود بود 
یخت و قیافه انداخت  ی را از ر زمین چمن ورزشگاه فولادشهر بود که نه تنها باز

بلکه خود عاملی بود بر بی کیفیتی این مسابقه. 

  فولادشهر حداقل ها را هم نداشت!
بعـد از ایـن دیـدار علـی دهقانـی، مسـئول دپارتمـان مسـابقات بین المللـی 
ی ورزشگاه فولادشهر  فدراسیون فوتبال به برخی نکات درخصوص آماده ساز
اشـاره و مسـائلی را به صورت کلی مطرح کرد، اما او درباره اینکه واقعا در این 
ی و گرفتـن مجـوز لازم بـرای  مـدت ایـن ورزشـگاه چـه پروسـه ای را بـرای بازسـاز
کـرد، بـه »فرهیختـگان« گفـت: »فولادشـهر  ی دیدارهـای ملـی سـپری  برگـزار
حتـی مجـوز ملـی هـم نداشـت و در ادامـه رقابت هـای لیـگ برتـر نیـز قـرار بـود 
سـازمان لیگ جلوی میزبانی دیدارهای ذوب آهن در این ورزشـگاه را بگیرد. 
ی می کردنـد  ی ایـن ورزشـگاه دسـتی بـود و بـا شـلنگ زمیـن چمـن را آبیـار آبیـار
یـر  کار به صـورت اتوماتیـک نبـود. متوسـط لوکـس نـور بـه ز و خبـری از ایـن 
950 می رسـید و برخـی جاهـای زمیـن حتـی 400 لوکـس نـور هـم نداشـت ایـن 
در حالـی اسـت کـه ایـن میـزان به طـور میانگیـن نبایـد از حـدود 1950 تـا 2000 
لوکـس کمتـر باشـد. بنابرایـن فولادشـهر هـزار لوکـس کـم داشـت. ضمـن اینکـه 
اسـکوربورد این ورزشـگاه نابود بود و حتی تصاویر عادی را به زحمت پخش 
می کـرد. دسترسـی های آن بـه سـکوها آشـفته بـوده و هیـچ حائلـی بـرای ورود 
گران  گران بـه ورزشـگاه وجـود نداشـت و از همـه جـای ورزشـگاه تماشـا تماشـا
می توانستند خودشان را به کریدور ورودی و خروجی تیم ها به سمت رختکن 
گـر  برسـانند. بنابرایـن سـازمان لیـگ بـه مسـئولان ذوب آهـن اعـلام کـرده بـود ا

ی رقابت هـای لیـگ را بـه ایـن  وضعیـت بـر همیـن منـوال باشـد اجـازه برگـزار
باشـگاه در فولادشـهر نخواهـد داد. شـاید ورزشـگاه های دیگـر هـم بـا نواقصـی 
همـراه باشـند امـا فولادشـهر حداقل هـا را هـم نداشـت یعنـی فقـط یـک سـازه به 

همـراه یـک زمیـن چمـن بـود.«

  نمی توانستیم بازی را از اصفهان خارج کنیم
این دیدار قرار بود ابتدا در ورزشـــگاه نقش جهان اصفهان برگزار شـــود این در 
شرایطی است که آبروریزی فوتبال ایران در سطح بین المللی از دیدار سپاهان 
در پلی آف لیگ الیت آغاز شد و در دیدار تیم ملی در مقدماتی جام جهانی 
ی که سپاهان در نقش  به نوعی تکمیل شد. این در شرایطی است که در دیدار
جهان برگزار کرد، امیر قلعه نویی سرمربی تیم ملی در ورزشگاه حاضر شده و 
شرایط موجود را از نزدیک به تماشا نشسته تا زمزمه های تغییر ورزشگاه محل 

میزبانی تیم ملی از قرقیزها، از سوت پایان این دیدار آغاز شود. 
ی دیدار ایران و قرقیزستان در ورزشگاه  حال اینکه بعد از کنسل شدن برگزار
خانگی سپاهان، این سوال مطرح می شود که آیا ورزشگاه استاندارد دیگری 
در شـــهر دیگری برای میزبانی از تیم ملی وجود نداشـــته تا این آبروریزی رقم 
نخورد و از سوی دیگر دلایل اصرار به برگزاری این دیدار در ورزشگاهی که فقط 
یک ســـازه و زمین چمن داشـــت چه بود؟ ســـوالات مهمی هستند که دهقانی 
دربـــاره ایـــن ابهامات، این طور پاســـخ می دهـــد: »ما یک بار به کنفدراســـیون 
آســـیا ورزشـــگاه آزادی را اعلام کردیم که بعدا مشخص شد این ورزشگاه فعلا 
به ســـرانجام نمی رســـد. در ادامه نقش جهان اصفهان تنها ورزشگاهی بود که 
ابهت، گنجایش و اســـتاندارد های لازم را داشـــته اما هرگز به این فکر نکردیم 
که قرار اســـت چمن این ورزشـــگاه نابود شـــده و زیرکشت برود. پس زمانی که 
نقش جهان را معرفی کردیم زمان ما برای تغییر ورزشـــگاه ها به پایان رســـیده و 
ی را به اســـتان دیگری ببریم. از طرف دیگر از آن  دیگر نمی توانســـتیم این باز
گر قرار  جایـــی کـــه فیفـــا برای تمامی عوامل خود بلیت اصفهان را گرفته بود و ا
ی را بـــه تبریـــز ببریم ممکن بود میزبانی از ما ســـلب شـــود که احتمال  بـــود بـــاز
ی را به فولادشهر  تحقق این امر خیلی بالا بود. بنابراین دلیل اصلی اینکه باز
ی را از اســـتان اصفهان به بیرون ببریم. در  بردیم این بود که نمی توانســـتیم باز
ی را از اســـتان اصفهان تکان  واقع چاره دیگری نداشـــتیم و نمی توانســـتیم باز

ی را از ما می گرفتند. مـــا در فاصله 30 روزه تا  گـــر تـــکان می دادیم بـــاز دهیـــم، ا
ی های  ی ورزشـــگاهی را تحویـــل گرفتیم که شـــاخصه های لازم بـــرای باز بـــاز
، 24 ساعته طی 30 روز کار کردند تا این  لیگ را هم نداشت. بنابراین 160 نفر
ی بین المللی  موارد به ســـطح اســـتانداردهای بین المللی برسد تا بالاترین باز

در سطح قاره در آن برگزار شود.«

  شکل بد چمن به خاطر کار عمرانی بود 
حال اینکه هرچقدر هم امکانات ورزشـــگاه فولادشـــهر به روزرسانی شده و به 
اســـتانداردهای روز دنیا نزدیک شـــده باشـــد اما اولین تصویر پخش شـــده از 
ی توی ذوق زده و باعث شد همه  این ورزشگاه با آن شرایط بد چمن بدجور
تلاش های انجام شـــده نقش بر آب شـــده و به نوعی همه رشـــته ها پنبه شود. 
در این مدت تمام ســـعی فدراســـیون بر این بود تا در یک شـــرایط آبرومندانه 
ایران میزبان حریفش باشـــد اما درنهایت موضوعی که نمود عینی پیدا کرده 
و ســـطح فوتبـــال ایران را در ابعاد بین المللـــی با جلوه ای ناموزون مواجه کرد، 
چمن ورزشگاه بود. دهقانی در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »تقریبا 
ی اتوماتیک 4  5 تا 6 روز 20، 30 نفر با فرغون و بیل سعی داشتند تا برای آبیار
لاین 6 تایی آبپاش اتوماتیک تعبیه کنند تا زمین به این شکل و نه به صورت 
دستی آبپاشی شود که برای تحقق این امر زمین نزدیک به یک و نیم کیلومتر 
ی شـــد. در ادامه به خاطر تعـــدد رفت و آمد در برخی نقاط چمن از  لوله گـــذار
ی چمن  بیـــن رفتـــه و یک ســـری نقاط دیگـــر به خاطر کندن زمیـــن و لوله گذار
آســـیب دیـــد. وقتـــی 20، 30 نفر به صورت مداوم وارد چمن می شـــوند طبیعی 
اســـت کـــه چمـــن دچار آفت و قارچ شـــده و در ادامه بـــرای بازگرداندن چمن 
ی، از بانک چمن اســـتفاده کردیم که البته  به حالت طبیعی بعد از لوله گذار

این دو چمن چون با هم همخوانی نداشتند؛ این امر باعث شد تا ناموزونی 
و ناهمگونی و شـــکل نامناســـبی که به آن اشـــاره کردید، ایجاد شـــود. 

البتـــه من نمی توانـــم درباره 
کیفیت آن صحبت کنم 
چون تخصصی در این 

زمینه ندارم اما شـــکل آن به خاطر کار عمرانی بود که مجبور بودیم در وســـط 
زمین انجام دهیم.«

  ایران - قطر فقط در 2 شهر می تواند برگزار شود
با همه این تفاسیر حالا قرار است تیم ملی در هفته چهارم رقابت های مقدماتی 
ی که خود بیشترین  جام جهانی نیز دوباره میزبان باشد؛ این بار میزبان کشور
زیرســـاخت فوتبالی را در آســـیا دارد و حالا دیگر پای حیثیت ملی در زمینه 
زیرساخت های ورزشی در میان است. تیم ملی در جام جهانی و جام ملت ها 
در دو ســـال اخیر در بیشـــتر ورزشگاه های قطر در بهترین شرایط زیرساختی 
از هر لحاظ به میدان رفته و حالا قطری ها این توقع را دارند تا یکی از بهترین 
تیم های آسیا از لحاظ رنکینگ در شرایطی مشابه از آنها پذیرایی کند. اما آیا 
این امر شدنی است؟ اصلا این دیدار قرار است در کدام ورزشگاه برگزار شود. 
در این زمینه شنیده می شود تصمیم نهایی گرفته نشده اما این تصمیم هم 
ی از ارگان های مرتبط باید در  فقط به فدراسیون فوتبال مربوط نشده و بسیار
جلسه ای مشترک به تصمیمی واحد برسند. حال علی دهقانی درباره اینکه 
ی کدام ورزشگاه هاســـت، به »فرهیختگان«  گمانه زنی هـــا بـــرای این دیدار رو
گفت: »هیچ تصمیم گیری نشده است چون جزئیات هنوز نامشخص هستند. 
یم که  ورزشگاه آزادی بعید است به این دیدار برسد ولی دو ورزشگاه دیگر دار
یم همخوانی  از لحاظ گنجایش و استاندارد ها با تمام چیزهایی که ما نیاز دار
ع(. اما اینکه این  دارد؛ یکی ورزشگاه یادگار امام و دیگری ورزشگاه امام رضا)
ی در ورزشگاه فولادشهر برگزار شود به نظرم این ورزشگاه کشش گنجایش  باز
یادی را نداشـــته و باید به فکر ورزشـــگاهی با گنجایش بیشتری باشیم. این  ز
دیدار با توجه به اتفاقاتی که در جام ملت های آســـیا افتاد یک حساســـیت 
یســـک کرد. بنابراین اینکه دیدار  ی آن ر خاصی دارد که نمی توان واقعا رو
ایران و قطر در یکی از این دو ورزشگاه برگزار شود محتمل تر خواهد 
بود. در هر صورت هر دو استان هم فرودگاه بین المللی و هم 
هتل 5 ستاره به اندازه کافی داشته 
و همچنیـــن ورزشـــگاه های 
و  د ها  ر ا ند ســـتا ا نهـــا  آ

گنجایش لازم را دارند.«

گزارش »فرهیختگان« از پشت پرده اصرار به بازی در فولادشهر

مسابقهازاصفهانخارجمیشد،فیفامیزبانیرامیگرفت
ایران – قطر؛ تبریز یا مشهد؟

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

ورزشگاه آزادی به نیم فصل اول نرسید

لیگ الیت، مقدماتی جام جهانی و دربی فعلا دور از آزادی
ی ورزشگاه آزادی با روزهای مهمی تقارن پیدا کرده  زمان بازگشایی ورزشگاه اول کشور همچنان نامشخص است. این در حالی است که بازساز
و این امر در کنار نداشتن زیرساخت های مناسب باعث شده است تا فوتبال ایران از لحاظ زیرساختی روزهای ناخوشایندی را سپری کند. 
ی مجدد نخواهد شد. پیش  نکته قابل توجه در این بین اینکه به نظر می رسد این ورزشگاه فعلا تا ماه های آینده نیز آماده بازگشایی و بهره بردار
یاد تا اواخر شـــهریور و نهایتا مهرماه دوباره بازگشـــایی خواهد شد، اما با توجه به حجم کار  از این اعلام شـــده بود این ورزشـــگاه احتمال بســـیار ز
کی از آن است که ورزشگاه آزادی برای کارهای عمرانی تا  باقی مانده و پیچیدگی کار در شرایط فعلی، شنیده های خبرنگار »فرهیختگان« حا
ی اصولی نیاز دارد و این بدان معناست که رقابت های دو تیم استقلال و پرسپولیس در نیم فصل اول  پایان آذر همچنان به زمان برای بازساز
ی در این ورزشگاه برگزار نخواهد داشت. در این زمینه شنیده می شود در جلسه که به همین منظور روز گذشته برگزار شده از سوی  لیگ جار
یخته شده و اعلام  ی دیدارهای داخلی و آسیایی تا پایان آذرماه ر ی دست فدراسیون فوتبال درخصوص عدم برگزار کی رو مقامات ذی ربط آب پا
ی مجدد شود. به این ترتیب  ی از هر درجه اهمیتی آماده بازگشایی و بهره بردار شده است تا آن زمان بعید است این ورزشگاه برای هر دیدار
احتمالا دیدارهای سرخابی ها در نیم فصل دوم مجددا به این ورزشگاه انتقال پیدا کرده و این در حالی است که این احتمال هم وجود خواهد 

داشت که از هفته هفتم دیدارهای لیگ الیت و از دیدار استقلال برابر الشرطه عراق، این رقابت ها نیز به میزبانی آزادی برگزار شود. 

ز از مصاحبه نیما نکیسا مدیرعامل باشگاه  کمتر از چند رو در فاصله 
ی اعتراضی  بیعی سرمربی این تیم با انتشار یک استور ذوب آهن، محمد ر
کنش نشان داد. درحالی که گفته می شود  نسبت به مسائل مالی این باشگاه وا
ینه  ، 65 میلیارد تومان هز کارخانه ذوب آهن برای ترمیم ورزشگاه فولادشهر
کرده و آن را در اختیار تیم ملی قرار داده است اما هنوز هیچ بودجه ای به این 
باشگاه تعلق نگرفته و نه فقط تیم فوتبال بلکه کلیه تیم های این باشگاه از 
یافتی نداشته اند. درحالی که به نظر می رسید نکیسا  کنون در ابتدای فصل تا
بعد از مصاحبه  مفصلی که درخصوص ورزشگاه فولادشهر و تجهیز آن برای 
یق حتی بخش کوچکی از بودجه  تیم ملی انجام داد درخصوص عدم تزر
تصویب شده به این باشگاه نیز توضیحاتی بدهد، اما خبری از او نیست. 
ظاهرا مدیرعامل ذوب آهن برخلاف مصاحبه ای که در مورد ورزشگاه فولادشهر 

انجام داد علاقه ای به گفت وگو درخصوص چنین مسائلی ندارد. 

  استوری طوفانی ربیعی
یکنان و کادر فنی  محمد ربیعی یک استوری منتشر کرد و در آن با حمایت از باز
تیمش از عدم پرداختی به آنها خبر داد. در واقع سرمربی تیم ذوب آهن که 
به خوبی از مشکلات مالی با خبر بود با انتشار این استوری پیش دستی کرده و 
یکنان به اعتصاب و اعتراض بکشد جلوی هر حاشیه ای را  قبل از اینکه کار باز
قبل از شروع مجدد لیگ برتر گرفت. این استوری کاملا خودجوش بود و ربطی 
به باشگاه نداشت. در واقع مسئولان باشگاه از این اقدام سرمربی تیم شان 
یکنان نسبت به شرایط  خبر نداشتند ولی ربیعی به خوبی می دانست که باز
کستر شعله ور  موجود معترض اند و هر آن ممکن است همچون آتش زیر خا
شوند. به همین دلیل قبل از اینکه اتفاقی رخ دهد این استوری را منتشر کرد 
یکنانش فهماند که حواسش به آنهاست. واقعیت اینکه  و با این کار به باز
یافتی نداشته و تا  کنون حتی یک درصد هم در یکنان تیم ذوب آهن تا باز
این لحظه به دلیل همراهی با ربیعی سکوت کرده اند. البته این بدان معنی 
نیست که مسئولان و دست اندرکاران تیم نیز اقدامی برای احقاق حق آنها 
ی هایی بسنده کرده باشند، بلکه کادر فنی پیش از  نکرده و به چنین استور
این نارضایتی اعضای تیم را به اطلاع نکیسا رسانده تا او نیز با مدیران بالا 
دست خود و اعضای هیات مدیره مطرح کند. حتی در این خصوص شنیدیم 
نکیسا هفته پیش قول داد تا 10 روز آینده مشکل را حل کند ولی با وجود اینکه 
طی روزهای اخیر در تمرینات حضور داشته اما نه تنها صحبتی از پرداخت 

یکنان نکرده بلکه نسبت به صحبت هایی که اخیرا کادر فنی با او  پول به باز
مطرح کردند هم واکنشی نداشت و تا این لحظه خبری از حل مشکلات نشده 
یکنان نکرده است. هرچند شنیدیم  و حتی هیچ صحبتی با هیچ یک از باز
نکیسا جزء مدیرانی نیست که برای حق و حقوق تیمش با مسئولان کارخانه 
در افتاده و مطالبه گر باشد، اما برخی نزدیکان به باشگاه نیز ادعا می کنند او 
کنون خروجی نداشته و پولی به او ندادند.  اقدام کرده اما نتیجه اقداماتش تا

  صفر درصد پرداختی
که به شدت مورد تعجب همگان قرار  قبل از شروع فصل یکی از مسائلی 
کل  برای  تومانی  میلیارد   240 بودجه  یب  تصو از  یدئویی  و انتشار  گرفت 
تیم های ورزشی باشگاه ذوب آهن در بازه زمانی 20 ثانیه ای بود. فارغ از اینکه 
برای چنین موضوع مهمی در عرض 20 ثانیه به اجماع رسیده و نظر نهایی 
کل مجموعه باشگاه  داده اند، مبلغ 240 میلیارد تومان تصویب شده برای 
که تیم های ورزشی  ذوب آهن نیز سوال بزرگی است. بودجه این باشگاه 
پرتعدادی دارد و تیم فوتبال بزرگسالان آن به عنوان مورد توجه ترین تیم، در 
گرفت در مقایسه با دیگر رقبا مبلغ بسیار  گذشته قرار  رده پنجم لیگ فصل 
کنش های  پایینی است. همین موضوع باعث شد تا پیش از شروع فصل وا
یادی به این مبلغ صورت گیرد و برخی بودجه کمی را که برای کل تیم های  ز
ی های  مجموعه ورزشی ذوب آهن در نظر گرفته شده دلیلی بر عدم بلندپرواز
مدیران این باشگاه قلمداد کنند. در حالی که بعید است محمد ربیعی یا دیگر 
مربیان شاغل در این باشگاه با چنین بودجه ای بتوانند مسیر بهتری را دنبال 
کنند و شاید به همین دلیل باشگاه ذوب آهن در فصل نقل و انتقالات بسیار 
کم فروغ بود. در آن زمان حتی خبرهایی مبنی بر تغییر لیست محمد ربیعی و 
تطبیق آن با بودجه مورد نظر منتشر شد. بودجه ای که امکان رقابت این تیم با 
ی مسئولان  دیگر تیم های صنعتی را غیر ممکن می کند. حالا در کمال ناباور
یافت کنند و  باشگاه ذوب آهن نتوانستند همین بودجه اندک را از کارخانه در
یکنان  جالب است بدانید پرداختی به این باشگاه صفر درصد بوده است. باز
هیچ یک از تیم های شاغل در باشگاه ذوب آهن از ابتدای فصل تا امروز هیچ 

پولی نگرفته اند و باشگاه نیز امورات خود را از طریق اسپانسر می گذراند. 

  چرا کارخانه پول نمی دهد؟
اینکه چرا کارخانه ذوب آهن هنوز نتوانسته بودجه لازم را در اختیار باشگاه 
ی از علاقه مندان به این  که شاید ذهن بسیار قرار دهد، سوال بزرگی است 
تیم را به خود مشغول کرده باشد؟ بودجه باشگاه را مجمع مشخص می کند. 
هر ساله بخشی از سود سرانه کارخانه ذوب آهن به مسئولیت های اجتماعی 
تعلق می گیرد که درصد قابل توجهی از آن صرف ورزش می شود. با این حال 

تغییرات اخیر در دولت اجازه نداده تا مسئولان نسبت به پرداخت این پول 
اقدام کنند؛ هرچند بودجه تصویب شده و در اختیار کارخانه است اما ظاهرا 
برداشت از آن مدیران حال حاضر را معذب کرده. برخی نزدیکان به باشگاه 
کارخانه را به تغییرات دولت ربط می دهند. این احتمال  عدم پرداخت 
کند و به همین  کارخانه اقدام  یر جدید برای تغییر رئیس  که وز وجود دارد 
دلیل مدیران فعلی ترجیح می دهند پس از تعیین تکلیف نهایی مدیریت 
کارخانه ذوب آهن نسبت به پرداخت بودجه اقدام کنند. البته چنین موضوعی 
کل بودجه  کارخانه لازم نیست  که این  اصلا حرفه ای به نظر نمی رسد؛ چرا

کند، بلکه  کرده و برای خود مشکل ایجاد  را به شکل واحد پرداخت 
می تواند بخشی از بودجه تعیین شده را به باشگاه بپردازد تا آنها 

یکنان داشته باشند.  بتوانند حداقل پیش پرداخت اندکی به باز
یکنان ذوب آهن در هر یک از تیم های فعال در این باشگاه  باز

یکنان فصل گذشته بین 15 تا  یافت نکرده اند و حتی باز پولی در
که خیلی ها در  20 درصد از باشگاه طلبکارند. شاید به همین دلیل است 
باشگاه ذوب آهن نسبت به هزینه هایی که این کارخانه در جهت مرتفع کردن 

نیازهای زمین فولادشهر انجام داد، معترض اند. 

  افت 4 پله ای نسبت  به فصل قبل
تیم ذوب آهن پس از گذشت 3 هفته از رقابت های لیگ برتر تنها با 3 امتیاز 
در رده یازدهم جدول رده بندی قرار گرفته است. آنها تا این لحظه نتوانسته اند 
ی پیاپی خود را در رده یازدهم جا  ی ای کسب کنند و با سه تساو هیچ پیروز
گردان ربیعی فصل گذشته پس از گذشت  دادند. این در حالی است که شا
ی بوده و با قرار  ی 4 امتیاز ی و یک تساو 3 هفته از رقابت ها با یک پیروز
ی داشتند.  گرفتن در رده هفتم جدول جایگاهی به مراتب بهتر از فصل جار
ذوب آهنی ها احتمالا می خواهند در فصل جدید برای جایگاهی بیش از 
پنجم که فصل گذشته به دست آوردند، تلاش کنند اما شرایط موجود چنین 
آینده ای را پیش بینی نمی کند. همان طور که نوشتیم بودجه ذوب آهن در 
مقایسه با تیم هایی که برای رسیدن به جام قهرمانی تا دندان مسلح اند بسیار 
یکنان و کادر فنی آنها را بی انگیزه تر  کم است. از طرفی عدم پرداخت به باز
ی مدیران باشگاه ذوب آهن با ربیعی  می کند. به نظر می رسید ادامه همکار
اهداف بزرگ تری را دنبال می کند اما این بودجه اندک و عدم پرداخت آن 
یکنان  باعث شد تا کمتر اعتقادی به جایگاهی بیش از پنجم در ذهن باز
گر می خواهند ذوب آهن را از  تداعی شود. بدون شک مدیران این باشگاه ا
این رکود خارج کرده و در شرایط بهتری قرار دهند باید حرفه ای تر از آن باشند 
که پس از گذشت سه هفته از مسابقات و در آستانه پایان تعطیلات موقت 

یکنان نکرده اند.  هنوز اقدامی برای پرداخت بخش کوچکی از قرارداد باز

استوری ربیعی برای پیشگیری از حاشیه های تیم 

پرداختیصفر؛گاندوهادرآستانهاعتصاب


